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رئيس جمهور در گفت وگوي تلفني با امير قطر:

 همه مسلمانان براي تغيير شرايط غزه
متحد شوند

رئيس جمه�ور كش�ورمان در گفت وگوي 
تلفني ب�ا امي�ر قطر ب�ه بررس�ي آخرين 
پرداخ�ت.  غ�زه  جن�گ  تح�ولات 
حجت الاسلام حسن روحاني در گفت وگوي 
تلفني ب��ا امير قطر حماي��ت و كمك فوري و 
ج��دي كش��ورهاي اس��لامي از م��ردم غزه 
را ضروري دانس��ت. حجت الاس��لام روحاني 
اظهارداشت: شرايط منطقه به نحوي است كه 

رايزني و همكاري نزديك تر بين دو كشور را ضروري مي كند. 
وي با تأكيد بر اينكه سكوت در مقابل فاجعه غزه جايز نيست، تأكيد كرد: مردم 
غزه تحمل نخواهند كرد كه ش��رايط ظالمانه قبلي و ادامه حصر چندين ساله 

تكرار شود. 
رئيس جمهور با اشاره به اين واقعيت كه همه مسلمانان در يك امتحان بزرگ 
تاريخي قرار گرفته اند، خواستار وحدت و همكاري مسلمانان براي تغيير شرايط 

زندگي مردم غزه و دستيابي به آتش بس قابل دوام شد. 
تميم بن حمد آل ثاني امير قطر نيز در اين تماس تلفني، عيد س��عيد فطر را 
به رئيس جمهور كشورمان تبريك گفت و گسترش همكاري هاي دو كشور را 
خواستار شد. امير قطر تأكيد كرد: مقاومت فلسطين، از شرف خود دفاع مي كند 
و هيچ كس نمي تواند آن را منع كند. طرفين در اين گفت وگو توافق كردند كه 
تماس در همكاري مستمر وزراي خارجه دو كشور ادامه يابد و برنامه ريزي براي 

ديدار سران دو كشور در آينده نزديك صورت پذيرد.
---------------------------------------------------------

پيام مهم فرمانده نيروي قدس سپاه در خصوص فلسطين

 خلع سلاح مقاومت 
توهمي كه محقق نمي شود

س�ردار سرلش�كر س�ليماني در پيام مهمي بر مس�لح مان�دن مقاومت 
فلس�طيني تأكي�د ك�رد و گف�ت: تم�ام جه�ان بدان�د خل�ع س�اح 
مقاومت، جوس�ازي باطلي اس�ت؛ وهمي اس�ت ك�ه محقق نمي ش�ود. 
سردار سرلشكر قاسم س��ليماني فرمانده نيروي قدس سپاه پاسداران انقلاب 
اس��لامي در پيام مهمي به موضوع اين روزهاي غزه و تأكيد بر مس��لح ماندن 
مقاومت فلسطيني در برابر تجاوزات ارتش رژيم صهيونيستي پرداخت كه متن 

كامل اين پيام به شرح زير است:
بسم الله الرحمن الرحيم

ألّا تقاتلون قوماً نكثوا أيمانهم وهموا بإخراج الرس��ول وه��م بدؤوكم أول مره 
أتخشونهم فالله أحق أن تخشوه ان كنتم مؤمنين... )سوره مباركه التوبه 13(.

عزيران فلسطين، تمامي فلسطين و در غزه پايمرد و مقاوم... 
سلام بر شما از قلب و رحمت و بركات پروردگار بلند مرتبه. 

اي كساني كه در اين لحظات باشكوه از تاريخ امت و آزادگي انسانيت، زيباترين 
نشانه هاي مقاومت و مقابله با دشمني ستمكارانه بر ملت فلسطيني قهرمان ما 

را در غزه مي نويسيد... 
اي كساني كه به دشمن اشغالگر و توطئه گران همراه او از دور و نزديك درس 

مبارزطلبي و مبارزه براي حق و كرامت را مي دهيد. 
فلسطين آن قلب تپنده اي است كه خون را در رگ هاي بشريت جاري مي كند 

تا به انسانيت حياتي جديد را در هر زمان تقديم كند. 
فلس��طين به جهان س��عادت را هديه مي كند و با خون فرزن��دان و كودكان 
مظلومش خوش��ه هاي آزادي و آزادگي را آبياري مي كن��د، وجدان ها را تكان 

مي دهد و ملت ها را از خواب عميق خود بيدار مي كند. 
فلسطين در اين برهه از زمان، حد فاصل بين حق و باطل، ستم و عدالت و ظالم 
و مظلوم است. فلسطين آتشفشاني الهي است كه نمي توان آن را جز با نابودي 

اشغالگر غاصب خاموش كرد. 
سلام خدا بر اين زنان و مردان محكم و مقاوم كه پرچم انسانيت پاك و مطهر را 
بالا بردند و با پايمردي شان، رايت اسلام را بر فراز نشاندند. رحمت و غفران خدا 
بر شهدا؛ شهداي فلسطين و مقاومت. سلام بر فرماندهان مقاومت كه نام هاي 
خود را با حروف شرف در تاريخ فلسطين ثبت كردند؛ فرماندهاني كه سازش 
نمي پذيرند و در برابر فشارهاي تسليم و توطئه هاي تسليم پذيري، عقب نشيني 
نمي كنند. سلام بر برادران من، سران سياسي حماس و جهاد اسلامي و همه 

گروه هاي مقاومت... 
سلام و درود به فرماندهان و مقاومان در گردان هاي قسام، گروهان هاي قدس، 
ابوعلي مصطفي، ش��هداي الاقصي و تيپ ناصر صلاح الدين و همه مجاهدان و 

جنبش هاي مقاومت در روي زمين. 
منظره هاي دردناك فلسطين قلب هاي ما را خون مي كند و سينه هامان را اندوه 
شديد در بر مي گيرد؛ اندوهي كه در جوهره خود خشم عميق را دارد؛ خشمي 
كه جام آن در زماني مناسب بر سر صهيونيست هاي جنايتكار خواهد ريخت. 

لعنت خدا بر آن كه بر شما ستم كرد و مي كند... 
لعنت خدا بر هر ظالمي ك��ه از اين رژيم جنايتكار دفاع ك��رد و مي كند؛ از آن 

حمايت كرد و مي كند و به ويژه در رأس اين ستم جهاني، امريكا... 
لعنت خ��دا بر هر كس ك��ه راه هاي امدادرس��اني را به روي ش��ما بس��ت و با 
صهيونيست ها در جنايت هايشان شريك شد. لعنت خدا بر هر كس كه اندوه 
شما و تلخكامي تان را مي بيند و با سكوت بزدلانه اجازه قتل ملت مظلومتان را 
مي دهد. تمام جهان بداند كه خلع سلاح مقاومت، جوسازي باطلي است؛ وهمي 
است كه محقق نمي شود؛ رؤياهايي كه در بيداري تعبير نمي شوند و آرزوهايي 

كه به گورها برده خواهند شد. 
ما در محضر خداي عزوجل، با ش��هدا عهد مي بنديم كه ب��ر عهد خود پايبند 
بمانيم و دگرگونه نش��ويم؛ همانگونه كه بوديم و هستيم به تكليف ديني خود 
در حمايت از مقاومت عمل كنيم؛ ما تأكيد مي كنيم كه در اصرار براي پيروزي 
مقاومت و بالابردن آن تا پيروزي ادامه خواهيم داد تا اينكه زمين و آسمان و دريا 
براي صهيونيست ها تبديل به جهنم شود و قاتلان و مزدوران بدانند كه حتي 
يك لحظه هم از دفاع از مقاومت، حمايت آن و پشتيباني ملت فلسطين دست 
برنخواهيم داشت و ترديدي در اين امر نخواهيم كرد. به همه يادآوري مي كنيم 
كه ما عاشقان شهادتيم و شهادت در راه فلسطين و در مسير قدس، آرزويي 
براي هر مسلمان شريف است و بلكه آزادگان به اين امر افتخار مي كنند. در 
اين لحظه مهم در تاريخ امت مان، مي گوييم و همه برادران را توصيه مي كنيم 
كه تفنگ و سلاح و خون و كرامت خود را در دفاع از انسانيت و اسلام كه در 
فلسطين خلاصه شده است، به كار گيرند؛ به جاي اينكه با يكديگر بجنگند؛ 
جنگي كه دشمنان را شاد مي كند و توان ها )در جبهه خودي( را مي زدايد. 
وحدت براي فلسطين، دشمنان را دچار وحشت و تمام جهان را براي غاصبان 
آن ناامن مي كند. س��ربلندي، اعتلا، پيروزي و توفيق الهي براي همه زنان و 

مردان مجاهد و مقاوم و شجاع و صبور در راه فلسطين عزيز آرزو دارم. 
واقتلوهم من حيث ثقفتموهم وأخرجوهم من حيث أخرجوكم )البقره 191(. 
قاتلوهم يعدبهم الله بأيديك��م ويخزهم وينصركم عليهم ويش��ف صدور قوم 

مؤمنين)التوبه 14...(

همه دنيا بايد به تجهيز ملت فلسطين كمك كنند
رهبر معظم انقاب در خطبه  هاي نماز عيد فطر:

زيبايي عي�د س�عيد فطر، روز سه ش�نبه ب�ا نماز 
پرش�كوه ملت اي�ران در سراس�ر اين س�رزمين 
اس�امي دو چندان ش�د و مردم مؤمن و موحد به 
ش�كرانه يك ماه تقوا و بندگي، س�جده عبوديت 
به ج�ا آوردند. در كان�ون پرط�راوت همايش ملي 
و معن�وي ايراني�ان، مصاي تهران، در نخس�تين 
س�اعات صبح سه ش�نبه در اجتماع عظيم مردم 
مؤمن پايتخت شاهد نماز پرش�كوه فطر سعيد به 
امامت رهب�ر معظم انقاب بود. مت�ن كامل بيانات 
مقام معظم رهبري در اين روز به اين ش�رح است:

بسم الله  الرحمن الرحيم 
الحمدلله  رب العالمين، الحمدلله  الذى خلق السماوات 
و الارض و جعل الظلمات و النور ثم الذين كفروا بربهم 
يعدلون و الصلاه و السلام على سيدنا و نبينا و حبيب 
قلوبنا و شفيع ذنوبنا ابى القاسم المصطفى محمد و على 
آله الاطيبين الاطهرين المنتجبين الهداه المهديين، 

احمدالله  و استعينه و استغفره و اتوكل عليه. 
 همه برادران و خواهران عزيز را به رحمت و مغفرت الهى 
در اين روز شريف و مبارك بشارت مي دهيم و روز عيد 
را به آنان تبريك عرض مي كنيم. خداوند بركات خود را 
بر شما نازل كند و اعمال نيك و مجاهدات عبادى شما 
را - كه در روزهاى گرم ماه مبارك رمضان و شب هاى 

پربركت آن انجام داديد � از شما قبول فرمايد. 
 مردم ما بحمدالله  كس��ب فيض كردند از ماه مبارك 
رمضان، مجالس ت��لاوت قرآن، مجال��س دعا و ذكر، 
مجالس اطعام، مجالس پرشور شب هاى قدر و توسلات 
و تضرعات كه در سرتاس��ر كشور اس��لامى بحمدالله  
گسترده بود. اين توجهات و توسلات و ]مانند[ اينها، 
زمينه رحمت الهى و مايه نزول فيض پروردگار است. 
در پايان ماه هم حركت عظيم ملت ايران در روز قدس 
]بود[ كه خش��م و خروش اين ملت زن��ده و آگاه را با 
صداى بلند به جهانيان اعلام كرد. اينها حوادث اين ماه 
بزرگ است كه بحمدالله  ملت ما از آن سرافراز خارج شد 

و به روز عيد رسيد. 
 برادران عزيز، خواهران عزيز! هرك��دام از اين اعمالى 
كه در ماه رمضان انج��ام داديد، يك عمل صالح و يك 
قطعه اى از بهشت بود. اينكه در دعاى ماه مبارك رمضان 
از خداى متعال مي خواهيد كه شما را فائز به جنت كند، 
معناى آن همين اس��ت كه اين اعمالى را كه تجس��م 
اخروى آن، بهشت موعود الهى است، نصيب شما بشود 
و بحمدالله  شد. قدر آنچه را كه در ماه رمضان آموختيد 
بدانيد و آن را براى خودتان نگه بداريد. آنچه انسان در 
اين ماه رمضان، در ميان اين اعمال شخصى و عمومى 
و مردمى و اجتماعى مش��اهده مي كرد، اطعام مردم 
به صورت عمومى و به صورت افطارى ساده و همگانى 
در بين مردم ما بود كه بحمدالله  رايج شده است. سال 
گذش��ته از مردم عزيزمان خواهش شد كه تشريفات 

افطار را كم كنند، كميت ضيافت ش��وندگان در افطار 
را افزايش بدهند؛ امس��ال در مراكز عمومى، در مراكز 
مقدس، در خيابان ها، در حس��ينيه ها، در جاى جاى 
كشور، خبرهايى كه به ما رسيد، نشان دهنده اين بود كه 
مردم همت كرده اند و اين كار را توسعه داده اند. توصيه 
اين حقير اين است كه اين جور چيزها را � كه در شكل 
دادن به سبك زندگى اسلامى تأثير مي گذارد - هرچه 

بيشتر توسعه بدهيد. 
 روز قدس هم حق��اً و انصافاً روز بزرگ��ى بود؛ در آن 
هواى گرم، مردم ما با ده��ان روزه، مردان، زنان، به 
خصوص زنان و بان��وان با حجاب، در زي��ر چادر، با 
كودكان در آغوش، به اي��ن راهپيمايى آمدند. يك 
ملت وقتى بخواهد زنده بودن خود را نش��ان بدهد، 
وقتى بخواهد همت عمومى خود را كه مخصوص يك 
عده خاص و يك گروه خاص نيست، بلكه مربوط به 
عموم ملت است نشان بدهد، در يك چنين جاهايى 
نشان مي دهد و ملت عزيز ما بحمدالله  اين را نشان 
داد. خداوند بركاتش را بر شما ملت عزيز نازل كند و 
روزبه روز عزت شما را، آبروى شما را، پيشرفت شما 
را بيشتر كند و به مسئولان كش��ور توفيق خدمت 

روزافزون به شما را عنايت كند. 
بسم الله  الرحمن الرحيم 

قُلْ هُوَ الله  احََد. الله  الصمَد. لمَْ يلد وَ لمَ يولدَ. وَ لمَْ يكن 
لهَُ كفُوًا احََد. 

 بسم الله  الرحمن الرحيم 
 الحمدلله  رب العالمين و الصلاه و الس��لام على سيدنا و 
نبينا ابى القاسم المصطفى محمد و على آله الاطيبين 
الاطهرين المنتجبين سيما بقيهالله  فى الارضين و صل 
على على اميرالمؤمنين و على الصديقه الطاهره سيده 
النساء العالمين و على الحسن و الحسين سبطى الرحمه 
و امامى اله��دى و على على بن الحس��ين و على محمد 
بن على و على جعفربن محمد و على موس��ى بن جعفر 
و على على بن موسى الرضا و على محمدبن على و على 
على بن محمد و على الحسن بن على و على الحجه القائم.  
برادران و خواهران عزيز نمازگزار را و خود را و همه ملت 
ايران را توصيه مي كنيم به رعايت تقواى الهى. در همه 
زمينه ها اين تقوا منشأ اثر است؛ از جمله در زمينه قضاوت 
و عمل در مسائل مهم اجتماعى و بين المللى و مسائل 

مربوط به جهان اسلام و مسائل مربوط به انسانيت. 
 امروز قضيه اول جهان اس��لام قضيه غزه است؛ شايد 
بشود گفت قضيه اول دنياى انسانيت، قضيه غزه است. 
سگ هارى و گرگ درنده اى به انسان هاى مظلوم حمله 
كرده است؛ چه كسى مظلوم تر از كودكان معصومى كه 
در اين حملات جان خود را مظلومانه از دست دادند؟ 
چه كسى مظلوم تر از مادرانى كه فرزندان خودشان را 
در آغوش خودشان گرفتند و به چشم خود مرگ و پرپر 
زدن آنها را مشاهده كردند؟ رژيم غاصب صهيونيست 
كافر، دست به چنين جناياتى زده است امروز در مقابل 

چشم بشريت و انسانيت؛ بش��ريت بايد عكس العمل 
نشان بدهد.  سه نكته در باب مسئله غزه گفتنى است: 
نكته اول اين است كه آنچه امروز س��ردمداران رژيم 
صهيونيست انجام مي دهند، يك نسل كشى است؛ يك 
فاجعه عظيم تاريخى است و مجرم و پشتيبانان مجرم 
بايد در س��طح جهانى محكوم بش��وند و بايد مجازات 
بشوند. مجازات اينها چيزى است كه سخنگويان ملت ها 
و مصلحان عالم و دلسوزان عالم بايد مطالبه كنند؛ مرور 
زمان هم شامل آن نمي شود. بايد مجازات بشوند؛ چه 
در رأس قدرت باشند، چه آن وقتى كه از قدرت بركنار 
شدند و سقوط كردند؛ هم مرتكبان اين جنايات، هم آن 
كسانى كه دارند علناً از اينها پشتيبانى مي كنند كه در 

خبرها مي شنويد و مى بينيد اين نكته اول. 
 نكته دوم اين است كه قدرت تحمل و مقاومت مردمى را 
كه پاى حرف حق خودشان ايستاده اند، ببينيم. مردمى 
محصور از همه طرف، در يك نقطه كوچك و محدود: 
دريا به رويشان بسته، خشكى به رويشان بسته، مرزها 
تماماً به روى آنها بسته؛ آب آشاميدنى شان، برقشان، 
امكاناتشان غير قابل اطمينان، همه از دشمنى دشمن و 
از حمله دشمن و هيچ كس هم به آنها كمك نمي كند. 
اين مردم در مقابل يك دشمن مسلح خبيث بى رحمى 
مثل رژيم صهيونيستي و رؤساى پليد و خبيث و نجس 
آن رژيم قرار گرفته اند و آنها هم بدون هيچ ملاحظه اى 
شب وروز دارند مي كوبند؛ ]اما[ اين مردم ايستاده اند، 

مقاومت مي كنند؛ اين درس است. اين نشان مي دهد 
كه قدرت مقاومت انسان، قدرت ايستادگى يك مادر 
كه فرزند خود را در مقابل خود كشته مي بيند ]يا[ يك 
زن كه همسر يا برادر و پدر خود را زير فشار مي بيند، از 
آنچه ما در ذهن خودمان تصور مي كنيم، به مراتب فراتر 
است. قدرت خودمان را بشناس��يم. انسان ها اين جور 
قدرتمندن��د، اين ج��ور مي توانند ايس��تادگى كنند؛ 
 كه يك عده م��ردم � حدود يك ميلي��ون  و 800 هزار 
انس��ان در � 400، 500 كيلومتر مربع زمين محصور 
و محاط كه باغش��ان را مي زنند، دكانشان را مي زنند، 
خانه شان را مي زنند، راه تجارت روى آنها بسته است، 
راه دادوستد بسته است، اين جور هم مورد تهاجمند، 
در عين حال ايستاده اند؛ اين نشان دهنده مبلغ و ميزان 
قدرت مقاومت يك ملت اس��ت و من به ش��ما عرض 
بكنم كه س��رانجام هم به توفيق اله��ى و به اذن الهى، 
اينها بر دشمن پيروز خواهند شد. كمااينكه تا همين 
حالا هم دشمن متجاوز، مثل س��گ پشيمان است از 
كارى كه انجام داده است، گير كرده، نمي داند چه كار 
كند: برگردد، آبرويش مي رود؛ ادامه بدهد، كار براى او 
روزبه روز سخت تر مي شود؛ لذا شما مى بينيد امريكا و 
اروپا و همه مجرمان عالم دست به دست هم داده اند كه 
اين آتش بس تحميلى را بر م��ردم غزه تحميل كنند، 
براى اينكه او را نجات بدهند. تا الان هم گيركرده، بعد از 

اين هم همين  ]طور[ خواهد بود. اين نكته دوم. 
 و نكته سوم اين است كه سردمداران سياسى استكبار 
مي گويند بايد حماس و جهاد را خلع سلاح كنيم. يعنى 
چه خلع س��لاح كنيم؟ يعنى حالا اينها يك تعدادى 
موش��ك دارند كه در مقابل حملات بى امان دش��من 
لااقل از خودش��ان مختصردفاعى بكنند، ]اما[ همين 
را هم بايد از آنها بگيريم؛ اصلًا بايد فلسطين - از جمله 
غزه - جورى باشد كه هر وقت دشمن صهيونيست اراده 
كرد بتواند حمله كند، بتواند هر آتشى روشن كند، آنها 
هم اصلًا نتوانند از خودش��ان دفاع كنند؛ اينها اين را 
مي خواهند. رئيس جمهور امريكا فتوا صادر كرده است 
كه بايد مقاومت خلع سلاح بش��ود! بله، معلوم است؛ 
مي خواهيد خلع سلاح ش��ود تا همين مقدار ضربه اى 
را هم كه در مقابل اين همه جنايت وارد مي كند، نتواند 
وارد كند؛ ما عرض مي كنيم به عك��س، همه دنيا و به 
خصوص دنياى اس��لام، موظفند هرچه مي توانند به 

تجهيز ملت فلسطين كمك كنند. 
 اللهُ��م انصر الاس��لام و المس��لمين، وانصر جيوش 
المسلمين و اخذل الكفار والمعاندين و المنافقين و 

استغفرالله  لى و لكم. 
 بسم الله  الرحمن الرحيم 

 قُل هُوَالله  احََد. الَله  الصمَد. لمَ يلد وَ لمَ يولدَ. وَ لمَ يكن 
لهَُ كفُوًا احََد. 

 والسام عليكم و رحمه الله  و بركاته 

   گزارش يك
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گزارش تصويري

رهبر معظم انقاب اس�امي روز سه ش�نبه در ديدار صدها نفر از مس�ئولان و قشرهاي 
مختلف م�ردم و س�فيران و كارداران كش�ورهاي اس�امي در ايران، همه مس�لمانان را 
به ياري مظلومان فلس�طين فراخواندند و تأكيد كردند: جهان اس�ام با كنار گذاش�تن 
اختاف�ات، از همه ت�وان خود ب�راي تأمين نيازه�اي مردم غزه اس�تفاده كن�د و ضمن 
مقابله با جنايات بي ش�رمانه صهيونيس�ت ها، از حاميان آنها به ويژه امري�كا و انگليس، 
تنفر و برائ�ت جويد. مت�ن كام�ل بيانات معظم ل�ه در اي�ن ديدار، به اين ش�رح اس�ت:

بسم الله  الرحمن الرحيم 
و الحمدلله  رب العالمين و صلى الله  على محمد و آله الطاهرين 

 تبريك عرض مي كنم به شما برادران و خواهران عزيز كه در اين جلسه صميمى حضور يافتيد و 
به ميهمانانمان و سفراى كشورهاى اسلامى كه تشريف دارند؛ ان شاءالله  عيد بر شما مبارك باشد 
و تبريك عرض مي كنم به ملت بزرگ ايران و به همه مسلمانان جهان و ملت هاى مؤمن و آزاده 
سراسر عالم.  عيد فطر آن طورى كه از مجموع آثار و بيانات صادره از بزرگان دين استفاده مي شود، 
يكى از مهم ترين خصوصياتش اين است كه عيد امت واحده است: الَذى جَعَلتَهُ للِمُسلمِينَ عيدا؛ 
عيد همه مسلمانان است. معناى اين، نگاه امت سازِ دين مقدس اسلام و تعاليم پيامبر بزرگوار است. 
بسيارى از تعاليم اسلامى را كه انسان مشاهده مي كند، نشانه هاى تلاش براى ايجاد امت واحده در 
آنها محسوس است. امروز امت اسلامى متفرق است، نه به معناى تفرق نحله هاى مسلمان � كه اين 
يك امر طبيعى است، منافاتى هم با تشكيل امت واحده ندارد-  و عقايد مختلف؛ نظرات گوناگون 

در زمينه مسائل اصولى و فروعى مي تواند باشد، درعين حال امت واحده هم باشد. 
 آنچه امروز آحاد مسلمانان را از يكديگر جدا كرده اس��ت، سياست هاست، انگيزه هاى سياسى 
است، انگيزه هاى قدرت طلبانه است؛ كشورهاى مسلمان مي توانند از اين انگيزه ها عبور كنند. اين 
برعهده نخبگان سياسى و قدرتمندان و دارندگان مناصب حكومتى در كشورهاى اسلامى است. 
اگر اين بشود، به معناى حقيقى كلمه يك قدرتى به وجود خواهد آمد كه از همه قدرت هاى متجاوز 
و مستكبر، برتر و فراتر خواهد بود؛ اگر اين بش��ود، كسى نخواهد توانست به يك كشور اسلامى 
زور بگويد؛ هيچ قدرتى نخواهد توانست از كشورهاى اسلامى و از دولت هاى مسلمان باج بطلبد؛ 
اگر با هم باشيم، اگر موارد مش��تركمان را مورد توجه قرار بدهيم و روى آن متمركز بشويم، اگر 
قدرت طلبى ها، خودخواهى ها، وابستگى ها، فسادها ما را از هم جدا نكند، قدرتى متشكل خواهد 
شد كه خواهد توانست از حقوق و حوائج آحاد 1/5 ميليارد مسلمان دفاع كند و حمايت كند كه 

امروز متأسفانه چنين چيزى نيست. 
 آنچه امروز در مقابل چشم ما قرار دارد، قضاياى غزه و فلسطين است. چرا متجاوزان صهيونيست به 
صِرف اينكه دستشان به سلاح مخرب، به هواپيما، به موشك، به بمب و به آتش و باروت مي رسد، به 
خودشان حق مي دهند به مجموعه يك كشور اسلامى، يك كشور مسلمان، اين جور تعرض و تجاوز 
كنند كه دل هر بيننده اى را در دنيا مي سوزاند. ديديد تظاهرات را در كشورهاى غربى؛ البته اين 
به آن اندازه اى است كه سانسورهاى پنهان تبليغات عمومى اجازه مي دهد كه مردم مطلع بشوند. 

سانسورهاى پنهان نمي گذارند ]مردم [ حقايق را بفهمند. حقيقت بسيار تلخ تر و دلخراش تر است 
 از آنچه رسانه هاى دنياى غرب از قضاياى غزه منعكس مي كنند؛ درعين حال شما ببينيد همين 

] قدر[، چطور دل هاى مردمى را در كشورهايى كه از اسلام هيچ بهره اى هم ندارند تكان مي دهد؛ 
حادثه اين قدر تلخ است، اين قدر دلخراش است.  اما دنياى اسلام، امروز اين توان را ندارد كه در 
مقابل اين تجاوز، در مقابل اين سبعيت، اين خون آشامى كه از صهيونيست ها سر مي زند، از خود 
عكس العمل نشان بدهد و آن را متوقف كند! لذا مردم غزه تنها مي مانند. قدرت هاى مستكبر هم 
كه از حضور صهيونيسم در قلب خاورميانه راضى اند و مقاصد قدرت طلبانه اى را از اين راه دنبال 
مي كنند، نه فقط حمايت از مظلوم نمي كنند، بلكه با كمال وقاحت از ظالم حمايت مي كنند. اينجا 

وظيفه دنياى اسلام است كه يك كارى بكند. 
 پيام ما به دنياى اسلام، به دولت هاى اسلامى اين است كه از توان خودتان، از توانايى هاى عمومى 
و ملى و دولتىِ خودتان استفاده كنيد، از مظلوم حمايت كنيد؛ بفهمانيد به دشمنان كه دنياى 
اسلام در مقابل سبعيت و تجاوز آرام نمى نشيند؛ پيام ما به دولت هاى اسلامى اين است. ما با همه 
اختلاف نظرهايى كه ممكن است با برخى از دولت هاى اسلامى در زمينه هاى گوناگون سياسى و 
غيرسياسى داشته باشيم، اما همه بايد در اين امر از همه آن اختلاف نظرها صرف نظر كنند. بخشى از 
امت اسلامى در قالب يك ملت مظلوم در چنگال يك گرگ خونخوار و خون ريزى دست وپا مي زند؛ 
همه بايد به كمك او بشتابند؛ اين حرف ماست. امروز مسئله غزه، مسئله اول دنياى اسلام است. 
اين ] است [ كه پيغمبر فرمود: مَن اصَبَحَ وَ لمَ يهتَم باِمُورِ المُسلمِين فَليَسَ بمُِسلمِ؛ اهتمام به اين 
امر، در صدر اهتمامات همه دنياى اسلام بايد قرار بگيرد. آحاد مردم، ملت ها، دولت ها بالخصوص، 
مسئولان كشورها، مسئولان دولت ها بايستى همه به فكر بيفتند. دو كار بايد انجام بگيرد: يك كار 
كمك به مظلوم است كه اين كمك به مظلوم به معناى فراهم كردن امكانات حياتى آنهاست. امروز 

آنها به غذا احتياج دارند، به دارو احتياج دارند، به بيمارستان احتياج دارند، به آب احتياج دارند، 
به برق احتياج دارند، به بازسازى منازلشان و شهرشان و مسكنشان احتياج دارند، دنياى اسلام 
موظف است اينها را فراهم كند. اينها به سلاح هم احتياج دارند؛ دشمن مي خواهد دست اينها را از 
سلاح خالى كند، تا هروقت اراده كرد و ميلش كشيد � سرِ يك بهانه اى يا بى بهانه � به اينها حمله 
كند؛ اينها هم هيچ نتوانند از خودشان عكس العمل نشان بدهند؛ دشمن اين را مي خواهد. بايد در 
مقابل اين خواست ناحق دشمن، عزم دنياى اسلام خودش را نشان بدهد. اين كار اولى است كه 
بايستى انجام بگيرد كه كمك به مظلوم است؛ وَ للِمَظلومِ عَونا؛عون مظلوم باشيد، كمك مظلوم 
باشيد. اين كمك، كمكى است كه به عهده همه دنياى اسلام است. ما به دولت هاى مسلمان از 
همين جا � سفراى دولت هاى مسلمان اينجا حضور دارند � مي گوييم: بياييد بر سرِ كمك رسانى به 
مردم غزه و غلبه بر موانعى كه رژيم صهيونيستى در سرِ اين راه به وجود آورده است، باهم همدست 

بشويم، باهم كار كنيم و انواع و اقسام كمك ها را به اينها برسانيم. 
 وظيفه دومى كه وجود دارد، مقابله و معارضه با كسانى است كه اين ظلم، اين ستم بزرگ تاريخى، 
اين نسل كشى، اين بى حيايى و بى شرمى در جنايت و آدمكشى، از آنها دارد سر مي زند كه انسان 
واقعاً حيرت مي كند از بى شرمىِ اينها كه براى كشتن مردم غير نظامى توجيه و استدلال و منطق 
ارائه مي دهند؛ اين قدر بى شرمند! براى كشتن بچه هاى كوچك، كودكان معصوم و مظلوم استدلال 
مطرح مي كنند؛ اين قدر اينها وقيحند! اينهايى كه اين جنايت را دارند مي كنند، جانى اند، مباشرين 
جنايتند، اما فقط اينها تنها نيس��تند، امروز هركسى از صهيونيس��ت ها حمايت مي كند، اعم از 
مسئولان كشورهاى مستكبر مثل امريكا و انگليس و غيرهم يا مجامع عمومى مثل سازمان ملل و 
امثال اينها كه به نحوى يا با سكوت خود يا با اظهارات خود و بيانات خود و حرف هاى غير منصفانه 
خود، از اينها حمايت مي كند، در اين قضيه شريك جرم است. همه دنياى اسلام، همه دولت هاى 
اسلامى، همه آحاد ملت هاى مسلمان مؤظفند با اينها معارضه كنند، مقابله كنند، ابراز برائت كنند، 
از اينها ابراز نفرت بكنند، آنها را به خاطر اين موضع گيرى ها ملامت كنند، اين وظيفه عمومى است؛ 
بايد آنها را منزوى كنند و اگر مي توانند برخورد اقتصادى بكنند، برخورد سياسى بكنند؛ اين وظيفه 
امت اسلامى است.  ملت ايران بحمدالله  نشان داده است كه در اين ميدان ها با عزم راسخ مى ايستد؛ 
اين را نشان داديم. ملت ايران در قبال اين تجاوز، در قبال اين خباثت و دشمنى دچار رودربايستى با 
كسى نمي شود؛ دچار ملاحظه اين قدرت و آن قدرت و اين شخصيت و آن شخصيت نمي شود؛ حرف 
خود را صريح مي زند. ديديد روز جمعه آخر ماه مبارك رمضان، ملت ايران در آن هواى داغ، با زبان 
روزه، مرد و زن در سرتاسر كشور به عرصه جامعه و خيابان ها آمدند و صداى بلند خود را به گوش 
دنيا رساندند. اين يك كار لازم و واجبى بود كه ملت ايران از عهده اش برآمد؛ هر كار ديگرى هم لازم 
باشد، اين ملت ملتِ مستحكم و ايستاده اى است و ان شاءالله  اهداف و آرمان هاى اين ملت و اهداف و 

آرمان هاى والاى امت اسلامى به توفيق الهى و به كورى چشم دشمنان محقق خواهد شد. 
 پروردگارا ! به محمد و آل محمد ما را با وظايفمان آشنا و بر انجام آن ما را موفق بفرما. 

 والسام عليكم و رحمه الله  و بركاته 

رهبر معظم انقاب در ديدار مسئولان نظام:

گستاخي صهيونيست ها از نتايج تفرقه دنياي اسلام است

    گزارش 2


